

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, NOVEMBER 22, 1978

(3)

[Text]

The Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development met at 3:40 o'clock p.m. this day, Vice-Chairman, Mr. Milne, presiding.

*Members of the Committee present:* Messrs. Anderson, Andres (*Lincoln*), Brisco, Cadieu, Holmes, Milne, Neil, Pearsall and Smith (*Churchill*).

*Witnesses: From the Department of Indian Affairs and Northern Development:* Mr. G. S. Murray, Acting Deputy Minister; Mr. R. J. Fournier, Assistant Deputy Minister, Finance and Professional Services; Mr. A. T. Davidson, Assistant Deputy Minister, Parks Canada; Mr. R. H. Knox, Director General, Program Support, Indian and Inuit Affairs Program; Mr. G. N. Faulkner, Executive Director, Office of Native Claims and Mr. P. J. Gillespie, Acting Director General, Policy, Research and Evaluation, Indian and Inuit Affairs Program.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated November 8, 1978 relating to the Supplementary Estimates (A) for the fiscal year ending March 31, 1979. (See *Minutes of Proceedings, Tuesday, November 21, 1978, Issue No. 1*).

By unanimous consent, the Chairman called Votes 5a, L20a, 25a, 35a, L50a, L52a and 74a, relating to Indian Affairs and Northern Development.

The witnesses answered questions.

At 5:32 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Comité*

Mary Anne Griffith

*Clerk of the Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 22 NOVEMBRE 1978

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des affaires indiennes et du développement du Nord canadien se réunit aujourd'hui à 15 h 40 sous la présidence de M. Milne (vice-président).

*Membres du Comité présents:* MM. Anderson, Andres (*Lincoln*), Brisco, Cadieu, Holmes, Milne, Neil, Pearsall et Smith (*Churchill*).

*Témoins: Du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien:* M. G. S. Murray, sous-ministre intérimaire; M. R. J. Fournier, sous-ministre adjoint, Finances et Services professionnels; M. A. T. Davidson, sous-ministre adjoint, Parcs Canada; M. R. H. Knox, directeur général, Programme de soutien, Programme des Affaires indiennes et inuit; M. G. N. Faulkner, directeur délégué, Bureau des revendications des autochtones; M. P. J. Gillespie, directeur général intérimaire, Politique, Recherche et Évaluation, Programme des Affaires indiennes et inuit.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du 8 novembre 1978 portant sur le Budget supplémentaire (A) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1979. (*Voir procès-verbal du mardi 21 novembre 1978, Fascicule n° 1*).

Du consentement unanime, le président met en délibération les crédits 5a, L20a, 25a, 35a, L50a, L52a, et 74a, Affaires indiennes et Nord canadien.

Les témoins répondent aux questions.

A 17 h 32, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.